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در بیستمین جلسه هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان چه گذشت؟

گلایه شدید از قطع برق واحدهای صنعتی و تولیدی/ بخش خصوصی برای برونرفت از
مشکلات برنامه دارد

بیستمین جلسه هیات نمایندگان اتاق بازرگانی با حضور اعضا برگزار و در خصوص موضوعات مختلف مرتبط با جامعه

صنعت، تولید و اقتصاد بحث و تبادل نظر شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی در این نشست ضمن تسلیت شهادت سید مقاومت، اظهار کرد: نیمی از سال گذشت و می توان

گفت سال ۱۴۰۳ یکی از سخت ترین سال ها برای صنعت است، فشارهای مالیاتی و بانکی افزایش یافته و عدم تأمین برق و کاهش قدرت خرید مردم از عوامل تأثیرگذار در فضای

اقتصادی است.

وی ادامه داد: امسال سال جهش تولید است؛ اما مشکلات بخش تولید پابرجاست، قوانین خلق الساعه سد راه تولید است و شرایط برای ادامه فعالیت را دشوار می کند، از طرفی

تغییرات دولت، فرسودگی سیستم حمل ونقل، عدم امکان مبادلات بین المللی و... دامن گیر صنایع است.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان گفت: بخش خصوصی برای بسیاری از مشکلات کشور برنامه و راهکار دارد؛ اما باید به این بخش اعتماد شود، باتوجه به درخواست فعالان اقتصادی

در جلسه با معاون بانک مرکزی به دنبال راه اندازی مجدد میز بانک مرکزی در اتاق هستیم تا مشکلات فعالان اقتصادی اصفهان به طور ویژه پیگیری شود.

وی اضافه کرد: متأسفانه قطع برق آسیب زیادی به صنعت و تولید وارد کرده و این در حالی است که در برخی استان ها میزان قطع برق کمتر از اصفهان بوده است، اصفهان

استانی صنعتی و اقتصادی است و قطعی برق خسارات سنگینی به اقتصاد استان و کشور وارد می کند. در یک پژوهش در حال برآورد دقیق خسارات وارد شده به استان هستیم تا

بتوانیم موارد را پیگیری کنیم. دولت موظف است در زمینه پرداخت خسارات به صنایع اقدامات جدی انجام دهد و به صنعت و تولید پاسخگو باشد.

کشانی اضافه کرد: آمادگی داریم مشکلات ناشی از ناترازی برق که برای فعالان اقتصادی و تولیدکنندگان ایجاد شده را به صورت ویژه پیگیری کنیم و در این مسیر از هیچ تلاشی

فروگذار نخواهیم کرد، خوشبختانه با همکاری معاونت حقوقی ریاست جمهوری در یک سال اخیر حدود ۱۰ بخشنامه را باطل کردیم.

وحید فولادگر، عضو هیات نمایندگان اتاق نیز در این نشست عنوان کرد: جلسات تخصصی توسط کمیسیون دانش بنیان در حال برگزاری است، از طرفی تلاش می شود در حاشیه

برگزاری نشست های تخصصی مذاکرات رودررو برای فعالان اقتصادی و مراکز علمی و دانشگاهی و شرکت های دانش بنیان برگزار شود تا به همکاری بیشتر این مجموعه ها منجر

شود.

وی ادامه داد: در زمینه هوش مصنوعی نیز تلاش های زیادی شد که شورای هماهنگی در حوزه هوش مصنوعی تعریف کردیم و از همه دستگاه ها و ادارات در این شورا حضور

دارند، لذا بر اساس برنامه ریزی شکل گرفته هماهنگی امور هوش مصنوعی با محوریت اتاق است.

محمدرضا گل احمد، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: ضروری است میز بانک مرکزی در اتاق برپا شود تا پیگیری مشکلات فعالان اقتصادی سرعت بگیرد.

وی ادامه داد: قطع برق مشکلات متعددی برای صنعت و تولید ایجاد کرده است؛ لذا دولت باید به تعهدات خود در قبال صنایع عمل کند و به تولید توجه کند، راهکارهای تأمین

برق وجود دارد؛ ولی باید به بخش خصوصی اعتماد کرد.

محمدرضا برکتین، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز عنوان کرد: نیاز است برنامه ریزی به گونه ای صورت گیرد که اقتدار اتاق روزبه روز افزایش یابد. تلاش می کنیم

قدم هایی در راستای بهبود وضعیت صنایع برداریم که در کمیته های تخصصی کمیسیون صنعت، حقوق صنایع را پیگیری می کنیم.

وی ادامه داد: متأسفانه در تابستان شاهد قطع برق و ایجاد مشکلات متعدد برای فعالان اقتصادی بودیم، هم اکنون نیز زمزمه هایی برای قطع برق و گاز در زمستان شنیده می

شود که موجب نگرانی است، لذا ضروری است در این زمینه تلاش شود تا از بروز این اتفاق جلوگیری شود در غیر این صورت روند تولید مختل می شود.

وی در ادامه گزارش جامعی از فعالیت های کمیسیون صنعت ارائه داد.

مژگان ایزدی، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز در این نشست عنوان کرد: باید میزان خسارات وارد شده بر صنایع به دلیل ناترازی صنعت برق را برآورد و محاسبه

کرد؛ لذا ضروری است در این بخش اقدامات ویژه ای صورت پذیرد و تلاش شود مشکلات کاهش یابد.

وی ادامه داد: قطعی برق علاوه بر کاهش میزان تولید موجب خسارات سنگین به واحدها شده و عمل به تعهدات آنها را با مشکل روبرو می کند، در این شرایط واحدها مجبور به

تعدیل نیروی انسانی می شوند که باعث ایجاد مشکلات بیشتری می شود.

مسعود گلشیرازی، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: تعطیلی پنجشنبه ها خسارات سنگینی به اقتصاد کشور وارد می کند و موجب از دست رفتن بازارهای

صادراتی خواهد شد، لذا در این زمینه باید تدابیری اندیشیده شود تا از بروز خسارات سنگین جلوگیری شود.

وی گفت: قطع برق باعث ایجاد مشکلاتی در گردش مالی بنگاه های اقتصادی شد و آنها را درگیر کرد، امروز حتی واحدهای بزرگ صنعتی و تولیدی نیز در پرداخت حقوق پرسنل

خود با مسائلی روبرو هستند که جای نگرانی دارد، در این شرایط می طلبد دولت نیز به کمک صنایع بیاید و آنها را تحت فشار بیشتر قرار ندهد، قطع برق صنایع ملزم به جبران

خسارت آنها است.

وی افزود: نیاز است دولت با ارائه معافیت های مالیاتی زمینه تهیه تجهیزات لازم برای صنایع را فراهم کند تا بتوانند در جهت رفع مسائل ورود پیدا کنند، اتاق بازرگانی نیز موظف

است مشکلات فعالان اقتصادی را با ایفای نقش خود پیگیری حقوقی نماید.

اصغر اخوان مقدم، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان اظهار کرد: مشکلات بیمه ای برای فعالان اقتصادی وجود دارد که با مسئولان تأمین اجتماعی جلساتی برگزار و
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پیگیری کردیم تا کار جلو برود، امیدواریم مسائل آنها نیز برطرف شود.

وی اضافه کرد: متأسفانه زمزمه هایی از ناترازی و قطع برق در ماه های آینده به گوش می رسد که باید در این زمینه پیگیری هایی به منظور جلوگیری از آن شکل گیرد.

وحید دزفولی، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز اظهار کرد: آب، خاک، محیط زیست و انرژی چهار ابر چالش هستند که می توان کارگروهی چند نفره با همراهی

واحد حقوقی ایجاد شود تا کار پیش برود و در راستای رفع این موارد برنامه ریزی شود.

وی تأکید کرد: در اتاق بازرگانی اصفهان، حتی یک کارت بازرگانی تقلبی وجود ندارد و این موضوع در سایر استان ها نیز باید مورد توجه و پیگیری قرار گیرد تا شاهد رفع مشکل

کارت های بازرگانی جعلی و غیرواقعی باشیم.

در ادامه حمیدرضا امیدان، دبیرکل اتاق بازرگانی اصفهان گزارشی از فعالیت های اتاق از دو منظر کمی و کیفی و با تأکید بر کارکرد و دستاورد ارائه کرد.

وی با بیان اهمیت حرکت اتاق در مسیر بهبود محیط کسب وکار و خدمت به اعضای گران قدر گفت: در فعالیت های اتاق دهم رویکرد توسعه محوری و عملگرایی اساس عمل

است و تلاش می شود با تلاش در راستای وظایف ذاتی اتاق به دستاوردهای عینی و ملموس در خدمت به بخش خصوصی، دست یافت. میزبانی از سفرا، دیدار با معاون رئیس

جمهور، برگزاری نشست های موضوعی و میزهای خدمت از جمله فعالیت های اجرایی اتاق در شهریورماه بوده است.

همچنین طرح اصلاح مواردی از قانون اتاق بازرگانی مورد بررسی و بحث و تبادل نظر قرار گرفت.
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